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PROTOKÓŁ  Nr XXXI/2013 
 

z  sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu  26 marca  2013 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Wodzisławiu 
 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 10
00

  do godziny 12
35

. Obradom 

przewodniczył Pan Andrzej Baran- Przewodniczący Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyli wszyscy (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście, Wójt Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy,  

Komendant Komisariatu Policji w Sędziszowie pan Dariusz Wiekiera, kierownicy jednostek 

organizacyjnych gminy, oraz inni zainteresowani obradami   ( listy obecności – załączniki Nr 

1,2,3,4, do protokołu).  

 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6.   Interpelacje i zapytania radnych. 

7.   Informacja Komendanta Komisariatu Policji w Sędziszowie na temat bezpieczeństwa 

publicznego na terenie rejonu Sędziszów i gminy Wodzisław. 

8. Rozpatrzenie informacji Komendanta Gminnego OSP w Wodzisławiu o stanie 

bezpieczeństwa pożarowego i cywilnego w gminie.  

      9.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na  lata 2013-2020, 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy na 2013 r., 

c) wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności działki Nr 25 położonej                         

w Wodzisławiu, zabudowanej budynkiem Ośrodka Zdrowia, z wyodrębnionymi 

lokalami mieszkalnymi, 

d) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie ustnego przetargu nieograniczonego, 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wodzisław, położonej w obrębie 

Mierzawa i Przyłęczek, 

e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wodzisław, położonej w obrębie Świątniki, 

f) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w obrębie Wodzisław 

stanowiących własność Gminy Wodzisław i P. Anny i Zbigniewa małż. Gala, 

g) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Wodzisław na rok 2014 

środków stanowiących fundusz sołecki, 

h) zmiany Statutu Międzygminnego Związku „Planowanie Przestrzenne” z siedzibą            

w Kielcach, 

i) zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy dla Powiatu Jędrzejowskiego,  

j) zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy dla Powiatu Jędrzejowskiego, 

k) udzielenia pomocy dla Powiatu Jędrzejowskiego. 

 10. Przyjęcie informacji z działalności Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia               

w Wodzisławiu wraz z opinią dotyczącą sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka 

Zdrowia w Wodzisławiu za 2012 rok.  

11. Przyjęcie sprawozdania finansowego oraz z działalności Dyrektora Gminnego Ośrodka 

Zdrowia w Wodzisławiu za 2012 rok. 
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    12.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

    13.  Sprawy różne.   

    14.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Trzydziestą pierwszą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzył 

Przewodniczący  Rady Gminy Pan Andrzej Baran wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram trzydziestą pierwszą  sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

 

Ad.2. Powołanie sekretarza obrad.  

 

Na sekretarza obrad powołano radnego Sebastaiana Dulębę,  jednogłośnie – 14 za,                                  

w głosowaniu jawnym.  

 

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Wójt Gminy zwrócił się do niego             

z pismem w sprawie wprowadzenia do porządku obrad zmiany polegającej na dodaniu do 

proponowanego porządku obrad trzech projektów uchwał tj. w sprawie 

- zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy dla Powiatu Jędrzejowskiego,  

-  zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy dla Powiatu Jędrzejowskiego, 

-  udzielenia pomocy dla Powiatu Jędrzejowskiego. 

 (  pismo stanowi załącznik Nr 5 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie uzupełnienia  porządku obrad o pierwszy projekt 

uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

W wyniku jawnego głosowania, radni jednogłośnie 14 za, przyjęli zmianę porządku obrad 

dot. wprowadzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy dla Powiatu Jędrzejowskiego. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w/w projekt uchwały omawiany będzie              

w punkcie 9 lit. „i”. 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie uzupełnienia  porządku obrad o drugi  projekt 

uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

W wyniku jawnego głosowania, radni jednogłośnie 14 za, przyjęli zmianę porządku obrad 

dot. wprowadzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy dla Powiatu Jędrzejowskiego. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w/w projekt uchwały omawiany będzie              

w punkcie 9 lit. „j”. 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie uzupełnienia  porządku obrad o trzeci projekt 

uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

W wyniku jawnego głosowania, radni jednogłośnie 14 za, przyjęli zmianę porządku obrad 

dot. wprowadzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy dla Powiatu 

Jędrzejowskiego. 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w/w projekt uchwały omawiany będzie              

w punkcie 9 lit. „k”. 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia   porządku obrad po zmianach. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie porządku obrad.  

 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Baran poinformował zebranych, że do 

chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie 

protokołu z  sesji Nr XXX/2013 z dnia 28 lutego  2013 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  przyjęcie protokołu Nr XXX/2013 z obrad sesji                   

z dnia 28 lutego  2013  roku. 

 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy Pan Józef Syska przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności                                   

w okresie międzysesyjnym ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 6 do protokołu).  

Radny Artur Oleksiak pytał, czy przeprowadzono konsultacje z mieszkańcami 

miejscowości Lubcza dot. wybudowania sieci kanalizacyjnej oraz czy mieszkańcy zostali 

poinformowani o  kosztach jakie się z tym wiążą. Dodał, że z tego co wie była tylko 

informacja o budowie sieci. Radny pytał, czy jest protokół z zebrania.  

Wójt poinformował, że ceny ścieków są znane  bo są jednakowe na całym terenie 

gminy. Odnosząc się do budowy sieci kanalizacyjnej wyjaśnił, że dokumentacja jest 

przygotowana od 2005 roku i była aktualizowana w 2009 roku. Nie uzyskano pozwolenia 

wodno- prawnego i dlatego wykonano przebudowę oczyszczalni ścieków, a pozostałą część 

zadania przesunięto w czasie. Było ono na liście rezerwowej i teraz zostało przyjęte do 

realizacji. W najbliższym czasie zostanie podpisana umowa. Dodał, że na spotkaniu z 

mieszkańcami informował o planach rozbudowy sieci i nikt nie wnosił zastrzeżeń. Stwierdził, 

że ze strony mieszkańców nie powinno być problemów.  

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania Wójta Gminy. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie sprawozdana Wójta Gminy.  

  

 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania.  

 

Radny Mariusz Zieliński poruszył temat odśnieżania dróg terenu gminy. Radny pytał,  

jaką kwotę wydatkowano na odśnieżanie oraz  czy ogólnie pan wójt jest zadowolony z usług.  
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Radny Marian Bakalarz poruszył problem komunikacji z miejscowości Przyrąb,  

Brzezinki i Sadki. Przypomniał, że dwa lata temu  był autobus obsługujący w/w trasę. 

Poinformował, że obecnie nie ma środków komunikacji obsługujących w/w miejscowości, a 

nie wszyscy mają własne samochody i mają trudności z dojazdem np. do ośrodka zdrowia. 

Radny pytał, czy nie ma możliwości udzielenia pomocy mieszkańcom np. interweniując w 

starostwie czy PKS.   

 

Ad. 7.   Informacja Komendanta Komisariatu Policji w Sędziszowie na temat 

bezpieczeństwa publicznego na terenie rejonu Sędziszów i gminy Wodzisław. 

 

 Głos zabrał Komendant Komisariatu Policji w Sędziszowie pan Dariusz Wiekiera. 

Poinformował, że pinformację na temat bezpieczeństwa na terenie gminy Wodzisław  oprze 

na informacji z odprawy powiatowej. Podkreślił, że bezpieczeństwo publiczne ściśle jest 

związane z finansami, a Gmina Wodzisław w 2012 roku przekazała na zakup samochodu dla 

policji 35.000zł. Poinformował, że w skali powiatu  na podstawie umów i darowizn  łącznie w 

2012 roku samorządy na fundusz wsparcia policji  przekazały kwotę ok. 92.026zł., w tym: 

-  radni, powiatowi i starosta przekazali 4750zł  na zakup psa służbowego i jego wyposażenie, 

- rada powiatu i starosta kwotę 7680zł. na realizacje 64 służb ponadnormatywnych, 

- burmistrz Jędrzejowa przekazał kwotę 4600zł. z przeznaczeniem na zakup psa i 

wyposażenia, oraz 2300zł. z funduszy Gminnego Funduszu d.s. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii z przeznaczeniem na zakup urządzenia tzw. alkoglu  oraz  

testerów narkotykowych, 

- burmistrz gminy Małogoszcz przekazał kwotę 5000zł. na zakup paliwa, 

-  burmistrz i rada Sędziszowa 19.558zł. z przeznaczeniem na 66 służb ponadnormatywnych 

oraz kwotę 7920zł. z przeznaczeniem na bieżącą działalność komisariatu policji w 

Sędziszowie, 

- gmina Imielno przekazała kwotę 3480 zł. z przeznaczeniem na służby ponadnormatywne  i 

zakup paliwa, 

- burmistrz Jędrzejowa przekazał kwotę 2960zł. na służby ponadnormatywne i 2000zł. na 

zakup paliwa, 

- rada i wójt gminy Oksa przekazała 2000zł.  

Zauważył, że kwota wsparcia samorządu wodzisławskiego była duża ale należy mieć na 

uwadze, że inne samorządy również wspierały policję. Podkreślił, że policja jak również 

samorząd są odpowiedzialne za bezpieczeństwo i należy się do tego wspólnie  poczuwać. 

Następnie przedstawił informację na temat osiągnięć policji w 2013 roku w celu poprawy 

stanu bezpieczeństwa. Poinformował, że: 

-  znacznie obniżono dynamikę  kradzież pojazdów do poziomu  44%  tj. w 2011 roku było 9 , 

a w 2012- 4 kradzieże,  

- wzrost liczby ujęć na gorącym uczynku w bezpośrednim pościgu w 7 kategoriach 

przestępstw z 42 do 56, 

- spadek ilości wszczęć postępowań przygotowawczych – dynamika wyniosła 98,7%, 

- poprawa skuteczności w ujawnieniu przestępczości korupcyjnej – dynamika wszczęć 

wynosi 123%, w 2011 roku 13  zdarzeń, a w 2012 - 16, 

- wzrost wykrywalności przestępstw gospodarczych – dynamika czynów stwierdzonych 

140,1% - w 2011 roku zdarzeń  było 304, a w 2012 - 426, 

- znaczący wzrost wykrywalności przestępstw kradzież z włamaniem – o 25% - w 2011 roku 

31,7 %, a w 2012 - 56,7%. 

Poinformował, że nie udało się ograniczyć dynamiki przestępczości w 7 kategoriach 

przestępstw tj.: 

- wzrost liczby ofiar śmiertelnych w wypadkach drogowych  o 5, a rannych o 13, 
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- odnotowano wzrost o 66 liczby przestępstw przeciwko mieniu, 

- spadek ogólnej liczby policjantów skierowanych do służby patrolowej. Wiązało się to z 

przebywaniem wielu policjantów na szkoleniach służby przygotowawczej i szkoleniach, 

- niezadowalających wskaźnik prowadzenia postępowań przygotowawczych wynikający z 

zaległości powstałych w skutek dużej ilości wakatów.  

Następnie pan komendant przedstawił założenia komendanta głównego policji na lata 2013- 

2015 związane  z poprawa bezpieczeństwa tj: 

- doskonalenie obsługi obywatela poprzez szybka i skuteczną reakcję policji na zdarzenie,  

- działania policji zmierzające do poprawy bezpieczeństwa na drogach, 

- ochrona interesów obywatela, przedsiębiorstw i Skarbu Państwa  poprzez skuteczniejszą 

walkę z przestępczością gospodarczą,  

- zapewnienie optymalnych warunków służby policjantom i pracownikom policji w celu 

doskonalenia jakości wykonywanych przez nich zadań,  

- usprawnienie pracy policji poprzez wprowadzenie nowoczesnych rozwiązań 

teleinformatycznych i finansowych, 

- działalnie na rzecz zapewnienia bezpieczeństwa imprez masowych.  

Przedstawił również priorytety Świętokrzyskiego Komendanta Wojewódzkiego w Kielcach 

tj.: 

- walka z patologiami społecznymi tj. alkoholizm, narkomania czy przemoc domowa,  

- profesjonalizacja pracy policji świętokrzyskiej. 

Pan komendant odniósł się do informacji liczbowej dot. zagrożenia przestępczością powiatu 

jędrzejowskiego. Poinformował, że w powiecie jędrzejowskim w 2011 roku wszczęto 1503 

postępowania przygotowawcze, a w 2012 odnotowano niewielki spadek tj. do   1484. 

Odnośnie wykrywalności najbardziej uciążliwych przestępstw w kategorii: 

- kradzieży cudzej rzeczy spadek wykrywalności z 44% do 34%, 

- kradzieży z włamaniem- wzrost z 31% do 56%, 

- kradzieży samochodów –  z 25 z 11%, 

- rozboje i wymuszenia- niewielki spadek do 87 do 92%, 

Odniósł się do wykrywalności najbardziej uciążliwych przestępstw. Poinformował, że                

w kategorii: 

- kradzieży cudzej rzeczy odnotowano spadek z 44 do 34 %, 

- kradzieży z włamaniem z 31 do 56%, 

- kradzieży samochodów z 11 do 25%, 

- rozboje i wymuszenia z 92 do 87%, 

- bójki i pobicia  z 88 do 91,7%, 

- uszkodzenie rzeczy spadek, 

- uszczerbek na zdrowiu za 100 do 93%, 

Podsumowując poinformował, że w przedstawionych 7 kategoriach wykrywalność w 2012 

roku wyniosła 51,8%, i jest na tym samym poziomie jak w roku 2011. Dodał, że 

wykrywalność posterunku policji w Wodzisławiu wyniosła 5,3%, a komisariatu w 

Sędziszowie wyniosła 71,8% i była najwyższa w skali powiatu przy ogólnej powiatowej 

51,2%. 

Pan komendant omówił również zagrożenia związane z wypadkami na drogach. 

Poinformował, że na terenie gminy Sędziszów i Słupia było 9 wypadków w tym jedna ofiara 

śmiertelna, a w gminie Wodzisław 12 wypadków, w tym zginęły 4 osoby. Do najgęstszych 

przyczyn wypadków było np. nie udzielenie pierwszeństwa przejazdu, niedostosowanie 

prędkości do warunków ruchu, nieprawidłowe cofanie, niezachowanie odpowiedniej 

odległości między pojazdami, nieprawidłowe wymijanie czy wyprzedzanie. Poinformował, ze 

w 2012 roku odnotowano 482 przypadki zatrzymania osób nietrzeźwych oraz 129 

przypadków wykroczeń. Najczęściej wystawiano mandaty lub wnioski do sądu za 
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przekroczenie prędkości -7690, wyprzedzanie- 628, przechodzenie przez jezdnię w miejscu 

zabronionym-  819, przy czym   w 2011 roku było ich 427 co jest odzwierciedleniem działań 

policji dot. poprawy bezpieczeństwa ruchu pieszych. Dodał, że rok 2013 jest rokiem pieszego. 

Poinformował, że w 2012 roku na terenie powiatu jędrzejowskiego  podjęto działania 

zmierzające do poprawy ruchu drogowego. W związku z tym policjanci przeprowadzali 

różnego rodzaju akcje np. „alkohol i narkotyki”. 

Następnie odniósł się do terenu gminy Wodzisław. Przypomniał, że od 1 grudnia 2012 

zlikwidowany został posterunek i obsługę gminy przejął Komisariat Policji w Sędziszowie. 

Porównał I kwartał 2012 roku do I kwartału roku 2013 w zakresie: 

- interwencji - w 2012 roku  przeprowadzono  65 interwencji, a w 2013 roku interwencji było 

79, 

- mandatów karnych w 2012 roku nałożonych było 62, a w 2013 - 75,  

- wniosków do sądu – w 2012 – 17, w 2013 – 14.  

Wzrost mandatów spowodowany jest tym, że spadły wykroczenia. Ogólnie w 2012 roku w I 

kwartale przeprowadzono 15 postępowań przygotowawczych, a w 2013 jest ich 20. 

Podsumował, że w 2012 roku dominowały przestępstwa drogowe, a w 2013 roku odnotowano 

5 przestępstw przeciwko mieniu. Nie udało się wykryć 1 kradzieży z włamaniem w 

miejscowości Pękosław. Udało się natomiast ustalić sprawców rozboju, kradzież i paserstwa. 

Odnośnie przestępstw drogowych, poinformował, że było ich 6 w tym zginęła 1 osoba. 

Odnośnie przestępstw przeciwko mieniu i zdrowiu- 3 postępowania. Miały one miejsce na 

zabawach w Kowalowie. Z przestępstw w kategorii przeciwko wolności poinformował, że 

odnotowano 1 przypadek gróźb karalnych  w miejscowości Mierzawa, 1 postępowanie dot. 

znęcania się  nad rodziną, 2 postępowania dot. fałszowania dokumentów, 1 postępowanie 

wynikające  z ustawy o ochronie zwierząt gospodarskich. Poinformował, że w Komisariacie 

Policji w Sędziszowie zatrudnionych jest 24 policjantów. Komisariat wyposażony jest w 5 

pojazdów służbowych. Podsumował, że stan bezpieczeństwa na terenie gminy jest na dobrym 

poziomie. Potrzeby są realizowane  na bieżąco we współpracy z wójtem gminy. Zauważył, że 

stan bezpieczeństwa w porównaniu do roku ubiegłego nie jest gorszy, a nawet uległ poprawie.  

 

Sołtys Kowalowa Dolnego poinformował, że uwagi mieszkańców dot. korzystania z 

nielegalizowanych wag przez skupujących żywiec. Prosił o kontrole w tym zakresie.  

 Sołtys wsi Stara Olszówka zauważył, że wykrywalność spadła co świadczy o 

nieudolności policji. Natomiast w  2013 roku ilość przestępstw w I kwartale jest wyższa niż w 

2012 roku. Pytał, czym jest podyktowana taka aktywność policji. Odnosząc się do tematu 

bezpieczeństwa pieszych pytał, czy policjanci zamiast od razu karać nie mogą korzystać z 

możliwości pouczeń. Stwierdził, że nie powinno się wystawiać tylu mandatów gdy chce się 

zaskarbić szacunek społeczeństwa. Podkreślił, że nie powinno tu chodzić o podnoszenie 

statystyk tylko o zwiększenie wykrywalności przestępstw.  

 Komendant policji odnosząc się do poruszonego przez sołtysa wsi Stara Olszówka 

stwierdził, że pan sołtys źle zrozumiał informację. Poinformował, że odniósł się w niej 

ogólnie tj. że w 2012 roku w siedmiu kategoriach przestępstw wykrywalność spadła o 0,06%. 

Potwierdził, że nieznacznie spadła wykrywalność kradzieży z włamaniem. Wzrosła 

wykrywalność kradzieży samochodów. Odnośnie uwagi dot. karania pieszych poinformował, 

że do tej pory policjanci stosowali pouczenia , jednakże nie przynosiły one rezultatów. 

Dlatego stwierdzono, że należy wystawiać mandaty gdyż wzrasta liczba zdarzeń z udziałem 

pieszych. Dodał, że wnioskuje u policjantów o rozwagę np. w przypadku osób starszych. 

Odnosząc się do zgłoszenia dot. nielegalnych wag zapewnił, że zwróci uwagę na zwiększenie 

kontroli pojazdów osób skupujących żywiec, jednakże będzie to kontrola dokumentów 

pojazdu.  
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 Sołtys wsi Klemencice stwierdził, że na każde pytanie jest odpowiedź. Poinformował, 

że był świadkiem gdy policjant ukarał mandatem kobietę, która wyszła ze sklepu i szła prawa 

stroną drogi. Stwierdził, że policja powinna zajmować się innymi sprawami, a nie karać jak w 

przedstawionym przypadku przechodnia, który miał tylko dojść do domu, tym bardzie, że na 

wsi nie ma chodników.  

 Sołtys wsi Lubcza zauważył, że policjant powinien wzbudzać zaufanie, a nie być 

wrogiem. Obecnie doszło do tego, że trzeba uciekać przed patrolem policji. Wyraził opinie, że 

policja nie powinna urządzać „łapanek”.  

 Pan Marek Siwiec mieszkaniec wsi Mieronice pytał, ilu mieszkańców powiatu zginęło                

w wypadkach drogowych. Zauważył, też, że w informacji nie było mowy o przyczynach 

wypadków, czy były one z winy pojazdów czy stanu dróg. Pytał również, ilu pieszych 

ukarano na terenie gminy.  

 Komendant policji poinformował, że nie ma danych dot. ukarania pieszych, ale łącznie 

mandaty nie były na dużą kwotę i jest na poziomie lat ubiegłych. Odnośnie wypadków 

poinformował, ze nie spotkał się z taką  oceną tj. czy wypadek był z winy pojazdu czy stanu 

drogi. W 2013 roku miał miejsce 1 wypadek w którym zginęła mieszkanka gminy 

Wodzisław. Odnosząc się do uwagi dot. postępowania policjantów podczas wykonywania 

czynności służbowych wyjaśnił, że zawsze zwraca im uwagę aby indywidualnie rozpatrywać 

każdą sprawę. Dodał, że jest wielu młodych policjantów i musi upłynąć czas do ich 

przystosowania. Wyjaśnił, że każdy zatrzymany może odmówić przyjęcia mandatu i wtedy 

policja kieruje sprawę do sądu.  

 Pan Marek Siwiec pytał, ile jest obecnie wakatów w komisariacie w Sędziszowie. 

Dodał, że jest wielu młodych ludzi z terenu gminy, którzy starają się o przyjęcie do policji.  

Pan komendant poinformował, że obecnie w komisariacie zatrudnionych jest 24 policjantów. 

Są dwa wolne etaty w komendzie, w tym od 1 kwietnia przychodzi policjant z Warszawy.  

 Sołtys Woli Lubeckiej pytała, czy policjantów obowiązują takie same przepisy w 

ruchu drogowym jak pozostałych, a jeżeli tak, to wynika z tego, że młodzi policjanci często 

łamią przepisy. 

 Pan komendant stwierdził, że jeżeli będą takie przypadki to należy je niezwłocznie 

zgłaszać.  

 Radny Wiesław Kowalski odnosząc się do tematu dofinansowania policji przez 

samorządy zauważył, że tylko gmina Wodzisław przekazała kwotę 35.000zł., więcej niż inne 

samorządy. Poinformował, że wcześniej  wiadome było, że posterunek zostanie 

zlikwidowany.  

Pan komendant poinformował, że samorząd Sędziszowa przekazał kwotę 27.000zł. Zapewnił, 

że wszystkie pojazdy będące na wyposażeniu komisariatu patrolują również teren gminy 

Wodzisław.  

Pan komendant kończąc wystąpienie podkreślił, że bezpieczeństwo to wspólny 

problem, zarówno policji jak i samorządów. Stwierdził, że gdy nie będzie wsparcia poziom 

bezpieczeństwa będzie gorszy. 

  Przewodniczący rady gminy podziękował panu komendantowi za wystąpienie oraz złożył 

życzenia z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych.  

 

Ad. 8. Rozpatrzenie informacji Komendanta Gminnego OSP w Wodzisławiu o stanie 

bezpieczeństwa pożarowego i cywilnego w gminie.  

 

 Informacje na temat bezpieczeństwa pożarowego i cywilnego w gminie przedstawił 

inspektor d.s. ochrony ppoż pan Andrzej Szydłowski ( informacja stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu).  
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Radny Adam Zieleniec zwrócił uwagę na ilość wyjazdów poza teren gminy. Pytał, ile ich 

było i stwierdził, że są to koszty gminy.  

 Pan Andrzej Szydłowski poinformował, że były 22 wyjazdy poza teren gminy. 

 

 Pan Marek Siwiec pytał, jaki jest koszt utrzymania jednostek na terenie gminy. Pytał 

również, czy jest sens utrzymywać tyle jednostek.  

 Inspektor d.s. ppoż poinformował, że w 2012 roku wydatkowano łącznie na ochronę 

ppoż 216.000zł. Na rekompensaty za wyjazdy stanowią kwotę 25.077zł. Poinformował, że 

dużą kwotę wydatkowano na szkolenia. Dodał, że szkolenia wynikają z ustawy. W 

najbliższym czasie odbędzie się szkolenie BHP, które należy przeprowadzać corocznie. Inne 

szkolenia są długookresowe i będą je tylko przechodzić młodzi strażacy. Strażacy przechodzą 

również co dwa lata badania lekarskie za które płaci gmina.  

Przewodniczący rady gminy pytał, jakie są wydatki na ochronę ppoż.  

 Pan Andrzej Szydłowski przedstawił sprawozdanie dot. wydatków na ochronę ppoż           

(  sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu ).  

 Przewodniczący rady gminy podziękował inspektorowi ppoż za wystąpienie i ogłosił 

20 min. przerwę.  

 

Ad. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekty uchwał były omawiane na 

posiedzeniach stałych komisji rady i otrzymały pozytywne opinie  ( opinia komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów stanowi załącznik nr 9 do protokołu ).  

 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław 

na  lata 2013-2020,  przedstawiła skarbnik gminy  ( projekt stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXI/240/2013 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na  lata 2013-2020. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy na 2013 r., przedstawiła 

skarbnik gminy  ( projekt stanowi załącznik nr 11 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXI/241/2013 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie Gminy na 2013 r. 

 

c) wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności działki Nr 25 położonej                                      

w Wodzisławiu, zabudowanej budynkiem Ośrodka Zdrowia, z wyodrębnionymi lokalami 

mieszkalnymi, przedstawił inspektor d.s. gospodarki nieruchomościami inspektor  Janusz 

Kuśmierz ( projekt stanowi załącznik nr 12 do protokołu).    

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 
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Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXI/242/2013 w sprawie 

wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności działki Nr 25 położonej                                      

w Wodzisławiu, zabudowanej budynkiem Ośrodka Zdrowia, z wyodrębnionymi lokalami 

mieszkalnymi. 

 

d) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie ustnego przetargu nieograniczonego, nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wodzisław, położonej w obrębie Mierzawa i Przyłęczek, 

przedstawił inspektor d.s. gospodarki nieruchomościami inspektor  Janusz Kuśmierz ( projekt 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu).    

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów 14 za, 1 wstrzymujący się, 

przeciw brak,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXI/243/2013 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie ustnego przetargu nieograniczonego, nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wodzisław, położonej w obrębie Mierzawa i Przyłęczek. 
 

e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wodzisław, 

położonej w obrębie Świątniki, przedstawił inspektor d.s. gospodarki nieruchomościami 

inspektor  Janusz Kuśmierz ( projekt stanowi załącznik nr 14 do protokołu).    

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXI/244/2013 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wodzisław, 

położonej w obrębie Świątniki. 
 

f) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w obrębie Wodzisław 

stanowiących własność Gminy Wodzisław i P. Anny i Zbigniewa małż. Gala, przedstawił 

inspektor d.s. gospodarki nieruchomościami inspektor  Janusz Kuśmierz ( projekt stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu).    

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXI/245/2013 w sprawie 

wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w obrębie Wodzisław stanowiących 

własność Gminy Wodzisław i P. Anny i Zbigniewa małż. Gala. 

 

g) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Wodzisław na rok 2014 

środków stanowiących fundusz sołecki, przedstawiła skarbnik gminy  ( projekt stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów 11 za, 3 wstrzymujące się, 

1 przeciw, w głosowaniu jawnym.  
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Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXI/246/2013 w sprawie  

nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Wodzisław na rok 2014 środków 

stanowiących fundusz sołecki. 

 

h) zmiany Statutu Międzygminnego Związku „Planowanie Przestrzenne” z siedzibą                       

w Kielcach, przedstawiła sekretarz gminy ( projekt stanowi załącznik nr 17 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXI/247/2013 w sprawie 

zmiany Statutu Międzygminnego Związku „Planowanie Przestrzenne” z siedzibą                       

w Kielcach. 

 

Sołtys wsi Stara Olszówka, członek Rady Powiatowej Izby Rolniczej w Kielcach  przekazał 

informację,  że do najbliższego czwartku można zgłaszać osoby poszkodowane, które zostały 

oszukane przez firmy skupujące zboże, płody rolne czy żywiec. Poinformował, że powstaje 

fundusz osób poszkodowanych, który będzie pomagał poszkodowanym. 

 

i) zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy dla Powiatu Jędrzejowskiego, przedstawiła 

skarbnik gminy  ( projekt stanowi załącznik nr 18 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXI/248/2013 w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy dla Powiatu Jędrzejowskiego. 

 

j) zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy dla Powiatu Jędrzejowskiego, przedstawiła 

skarbnik gminy  ( projekt stanowi załącznik nr 19 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXI/249/2013 w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy dla Powiatu Jędrzejowskiego. 

 

k) udzielenia pomocy dla Powiatu Jędrzejowskiego, przedstawiła skarbnik gminy  ( projekt 

stanowi załącznik nr 20 do protokołu). 

Wyjaśniła, że na wniosek wsi Dębiany i Olbrachcice dokonano zmiany zadania 

inwestycyjnego i zamiast odbudowy drogi gminnej będzie odbudowa drogi powiatowej. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXI/250/2013 w sprawie 

udzielenia pomocy dla Powiatu Jędrzejowskiego. 

 



11 

 

 

Ad. 10. Przyjęcie informacji z działalności Rady Społecznej Gminnego Ośrodka 

Zdrowia  w Wodzisławiu wraz z opinią dotyczącą sprawozdania finansowego Gminnego 

Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu za 2012 rok. 

 

Informację z działalności Rady Społecznej GOZ przedstawił Wójt Gminy ( informacja 

stanowi załącznik nr 21 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia informacji.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Rada jednogłośnie – 15 za, przyjęła przedłożone sprawozdanie.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że informacja z działalności Rady Społecznej 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu wraz z opinią dotyczącą sprawozdania 

finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu za 2012 rok została przyjęta.  

 

Przewodniczący rady gminy odnosząc się do uwag zawartych w sprawozdaniu rady 

społecznej dot. pracy lekarza pani  Molęda zauważył, że należy również zwrócić uwagę na 

pracę pana Jasińskiego.  

 

Ad.11. Przyjęcie sprawozdania finansowego oraz z działalności Dyrektora Gminnego 

Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu za 2012 rok.  

 

(- opinia komisji zdrowia dot. sprawozdania z działalności GOZ oraz RS GOZ stanowi 

załącznik nr  22 do protokołu ). 

Sprawozdanie finansowe przedstawiła Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu 

pani Bożena Patyna ( sprawozdanie stanowi załącznik nr 23 do protokołu).  

Radny Artur Oleksiak pytał, ile ogólnie brakło środków na koniec roku.  

Dyrektor GOZ poinformował, że zabrakło 17.112zł. Dodała, że od 3 lat nie wzrosła stawka 

POZ na pacjenta, a koszty funkcjonowania rosną. 

Radny Artur Oleksiak pytał, czy w 2013 roku pozyskanych będzie więcej środków czy 

wprowadzone zostaną oszczędności.  

Dyrektor GOZ poinformował, że wprowadzi oszczędności. Dodała, że są wnioski Rady 

Społecznej GOZ dot. zatrudnienia dodatkowego lekarza do filii, jednakże w obecnej sytuacji 

finansowej nie jest to możliwe. Odnosząc się do uwag dot. zatrudnionych osób stwierdziła, że 

skargi są tak jak w innych dziedzinach.   

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Rada jednogłośnie – 15 za, przyjęła przedłożone sprawozdanie.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że sprawozdanie finansowe oraz z działalności 

Dyrektora Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu za 2012 zostało przyjęte.  

 

Ad.12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

 Wójt gminy odnosząc się do zapytania radnego Mariusza Zielińskiego dot. 

odśnieżania poinformował, że od 2012 roku na w/w zadanie wydatkowano kwotę 25.839zł. 

Odśnieżono 301km dróg, o od 07 lutego do 25 lutego b.r. odśnieżono 278km. Dodał, że od 

stycznia do lutego odśnieżano drogi pięciokrotnie, a np. w miesiącu grudniu tylko kilka 

odcinków. Pługi były również używane w miesiącu marcu po opadach śniegu, zwłaszcza w 

wąwozach. Największe problemy są z drogą Wodzisław- Droblin , gdyż droga musi być 

przejezdna ze względu na jednego z mieszkańców który dojeżdża na dializy. Odnosząc się do 
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uwag dot. odśnieżania poinformował, że były liczne uwagi np. na komisjach czy zebraniach                 

i rzeczywiście spodziewano się lepszego wykonania usługi. Stwierdził, że w porównaniu do 

roku ubiegłego gdzie odśnieżał pan Białach teraz opinie są negatywne.  

Radny Artur Oleksiak przypomniał, że na posiedzeniu komisji radni interweniowali w 

sprawie odśnieżania dróg i wtedy dopiero pan wójt podjął decyzje o rozpoczęciu odśnieżania. 

Stwierdził, że być może nie podobała się firma która wygrała przetarg. Podkreślił, że 

odśnieżanie rozpoczęto zbyt późno gdy śnieg już zamarzł.  

Radny Mariusz Zieliński pytał, jak się maja koszty odśnieżania w bieżącym roku do lat 

ubiegłych.  

Wójt wyjaśnił, że są różne warunki pogodowe. W bieżącym roku nie było dużo śniegu ale 

były dość kłopotliwe, za wyjątkiem pierwszego etapu zimy. Stwierdził, że drogowiec za 

późno zlecił wykonanie usługi.  

Radny Artur Oleksiak zauważył, że drogowiec wydaje dyspozycje tylko za zgoda wójta. 

 Wójt nie zgodził się z wypowiedzią radnego i wyjaśnił, że decyzję podejmuje również 

drogowiec. 

 

Ad.13. Sprawy różne.  

 

 Radny Artur Oleksiak zgłosił uwagę dot. złego nagłośnienia przez co wypowiedzi 

przez mikrofon są niezrozumiałe. 

Sołtys wsi Stara Olszówka poruszył temat wypełniania deklaracji dot. gospodarki odpadami 

stałymi. Wyraził opinie, ze listy mieszkańców nie są sprawdzane. Poinformował, że wiele 

starszych osób nie wie jak wypełniać deklaracje. Niektórzy mieszkańcy nie chcą składać 

deklaracji do czasu podpisania nowych umów. Stwierdził, że narady i informacje nie były 

kompetentne i zrozumiałe.  

Wójt wyjaśnił, że w miejscowościach gdzie na zebraniach było wielu mieszkańców nie było 

problemu. Poinformował, że na podstawie złożonych deklaracji będzie ogłaszany przetarg. 

Osoby które nie przyjęły deklaracje będą miały upomnienia. Wyjaśnił, że listy mieszkańców 

były uzgadniane z sołtysami. Zapewnił, że starano się dotrzeć do wszystkich gdyż są osoby 

które korzystały z innych firm. Gdy są problemy należy je zgłaszać. W niektórych 

miejscowościach nie było wielu mieszkańców. Na dzień dzisiejszy wpłynęło ok. 1000 

deklaracji. Mieszkańcy musza również składać wypowiedzenia obecnych umów na odbiór 

odpadów . Podkreślił, że obowiązki wykonywane są rzetelnie. Są mieszkańcy którzy   

wcześniej nie mieli umów i teraz też nie chcą składać deklaracji. Gdy upomnienia nie 

poskutkują będą oni ukarani.  

Sołtys wsi Wodacz zauważył, że są ludzie starsi , którzy samodzielnie nie złoża deklaracji w 

urzędzie.  

Wójt wyjaśnił, że nie trzeba samodzielnie składać deklaracji. Można to zrobić za pomocą 

osób trzecich.  

Dyrektor ZUK pytał, co z koszami bo mieszkańcy nie wiedza co robić.  

Wójt poinformował, że będzie to omówiono na posiedzeniu komisji. Zauważył, że 

najprawdopodobniej należy podjąć w tej sprawie uchwałę. 

Sołtys wsi Przezwody poinformował, że z treści umowy z ZUK wynika, że po jej zerwaniu 

kosz należy oddać.  

Wójt wyjaśnił, że gmina może zaproponować odkupienie kosza.  

Przewodniczący rady gminy oraz pan wójt złożyli wszystkim obecnym życzenia z okazji 

zbliżających się  Świąt Wielkanocnych.  
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   14.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy 

Pan Andrzej Baran podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął obrady wypowiadając 

formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam trzydziestą pierwszą sesję Rady Gminy Wodzisław 

obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

      Protokolant                          Sekretarz Obrad                Przewodniczący Rady Gminy 

 

/  Aleksandra Adamska /         / Sebastian Dulęba /                           / Andrzej Baran / 

  

 

 


